

CNN News Highlights — Airplane Crash Landing

1) affiliate	2) a stretch of	3) coming in hot	4) makeshift landing strip	5) runway	6) touchdown
---------------------	------------------------	-------------------------	-----------------------------------	------------------	---------------------

Today's story getting a 10 out of 10 is _____. A small plane lost engine power over Jupiter, Florida. And a 19-year-old pilot had just seconds to act. With no _____ nearby, he turned to _____ highway into a _____, safely pulling off an incredible _____. Here's CNN _____ WPTV with this remarkable story.

1) a life-saving decision	2) a rare sight	3) bystanders	4) caught on camera	5) passenger	6) shows the moment
----------------------------------	------------------------	----------------------	----------------------------	---------------------	----------------------------

_____ on a stretch of Jupiter Road _____ by _____. First time in my life actually saw such a crazy thing. This cell phone video from drivers along Panic Lane along West Indiantown Road _____ 19-year-old Nico Bray made _____, not just for his own, but for his _____ and the bystanders below. It could happen... happen so fast.

1) a spot to land	2) execute	3) forcing	4) ground	5) power to climb	6) trained for
--------------------------	-------------------	-------------------	------------------	--------------------------	-----------------------

Bray, an experienced pilot, says he _____ moments like this. He was flying over Jupiter just before 2:30 when his plane lost power, _____ him to make a decision he hoped he'd never have to make. And it hit me like, "No, this is real. Like, I actually don't have any _____ right now. I need to — I started looking at the _____ immediately, find _____. And uh once you're in that position, you just _____."

1) appreciate	2) a whole different ballgame	3) facing it in real life	4) flight instructor	5) guardian angel	6) spotting
----------------------	--------------------------------------	----------------------------------	-----------------------------	--------------------------	--------------------

He had to act fast, _____ Indiantown Road below. He lowered the plane and saw what could only be described by some as a _____. He was in a truck and he was slowing people down. If you're watching this, thank you, sir. I really _____ what you did. As a _____, while he's trained for emergencies like this, he says _____ is _____.

1) her son's side	2) hit him	3) pride	4) rushing	5) seriousness	6) take it for granted
--------------------------	-------------------	-----------------	-------------------	-----------------------	-------------------------------

His mother, _____ to _____. And it was at that moment Bray says the _____ of what just happened _____. It's nothing without your family. You know, never _____. You never know the last day you get to talk to your parents or your family will be. So when you get that time with him, enjoy it. Talking about the _____ you have for your son, right? "So much pride, but mostly thank God that he's okay."

Translation

今天這則獲得 10 分滿分評價的故事正火熱上演。一架小型飛機在佛羅里達州的朱庇特（Jupiter）上空失去引擎動力，這名 19 歲的飛行員只有幾秒鐘的時間可以反應。在附近沒有跑道的情況下，他將一段公路變成了臨時降落場，安全地完成了一次令人難以置信的著陸。以下是 CNN 附屬媒體 WPTV 帶來的這則精彩報導。

在朱庇特路段出現的罕見景象被路人拍了下來。「這是我這輩子第一次親眼目睹這麼瘋狂的事。」這段由西印第安鎮路（West Indiantown Road）沿線帕尼克巷（Panic Lane）駕駛者拍攝的手機影片，記錄了 19 歲的尼可·佈雷（Nico Bray）做出救命決定的瞬間，這不僅是為了他自己，也是為了他的乘客和下方的路人。這一切發生得實在太快了。

身為一名經驗豐富的飛行員，佈雷表示他曾為這樣的時刻接受過訓練。事發當時是下午 2 點 30 分前，他正飛越朱庇特上空，飛機突然失去動力，迫使他必須做出一個他希望永遠不必面對的決定。「那種感覺突然襲來：『不，這是認真的。我現在完全沒有動力往上爬了。』我必須立即觀察地面，找個地方降落，一旦你處於那種境地，就只能執行了。」

他必須迅速行動，並發現了下方的印第安鎮路。他降低飛機高度，看到了一位被某些人形容為「守護天使」的人。那人開著一輛卡車，正在幫後方車流減速。「如果你正在看這段影片，先生，謝謝你。我真的很感激你的所作所為。」身為飛行教官，雖然他受過應對這類緊急情況的訓練，但他表示在現實生活中面對它是完全不同的一回事。

他的母親衝到兒子身邊。佈雷說，在那一刻，剛才發生的事情有多嚴重才真正讓他有感而發。「沒有家人，一切都沒意義。你知道的，永遠不要把這一切當作理所當然。你永遠不知道哪一天會是最後一次能跟父母或家人說話。所以，當你有時間跟他們在一起時，好好享受吧。」說到你為兒子感到自豪，對吧？「非常自豪，但最重要的是感謝上帝，他平安無事。」



You can view this activity online here:

<https://linguadox.com/cnn-news-highlights-airplane-crash-landing/>

Answers

1) affiliate	2) a stretch of	3) coming in hot	4) makeshift landing strip	5) runway	6) touchdown
--------------	-----------------	------------------	----------------------------	-----------	--------------

Today's story getting a 10 out of 10 is **3) coming in hot**. A small plane lost engine power over Jupiter, Florida. And a 19-year-old pilot had just seconds to act. With no **5) runway** nearby, he turned to **2) a stretch of** highway into a **4) makeshift landing strip**, safely pulling off an incredible **6) touchdown**. Here's CNN **1) affiliate** WPTV with this remarkable story.

1) a life-saving decision	2) a rare sight	3) bystanders	4) caught on camera	5) passenger	6) shows the moment
---------------------------	-----------------	---------------	---------------------	--------------	---------------------

2) A rare sight on a stretch of Jupiter Road **4) caught on camera** by **3) bystanders**. First time in my life actually saw such a crazy thing. This cell phone video from drivers along Panic Lane along West Indiantown Road **6) shows the moment** 19-year-old Nico Bray made **1) a life-saving decision**, not just for his own, but for his **5) passenger** and the bystanders below. It could happen... happen so fast.

1) a spot to land	2) execute	3) forcing	4) ground	5) power to climb	6) trained for
-------------------	------------	------------	-----------	-------------------	----------------

Bray, an experienced pilot, says he **6) trained for** moments like this. He was flying over Jupiter just before 2:30 when his plane lost power, **3) forcing** him to make a decision he hoped he'd never have to make. And it hit me like, "No, this is real. Like, I actually don't have any **5) power to climb** right now. I need to — I started looking at the **4) ground** immediately, find **1) a spot to land**. And uh once you're in that position, you just **2) execute**."

1) appreciate	2) a whole different ballgame	3) facing it in real life	4) flight instructor	5) guardian angel	6) spotting
---------------	-------------------------------	---------------------------	----------------------	-------------------	-------------

He had to act fast, **6) spotting** Indiantown Road below. He lowered the plane and saw what could only be described by some as a **5) guardian angel**. He was in a truck and he was slowing people down. If you're watching this, thank you, sir. I really **1) appreciate** what you did. As a **4) flight instructor**, while he's trained for emergencies like this, he says **3) facing it in real life** is **2) a whole different ballgame**.

1) her son's side	2) hit him	3) pride	4) rushing	5) seriousness	6) take it for granted
-------------------	------------	----------	------------	----------------	------------------------

His mother, **4) rushing** to **1) her son's side**. And it was at that moment Bray says the **5) seriousness** of what just happened **2) hit him**. It's nothing without your family. You know, never **6) take it for granted**. You never know the last day you get to talk to your parents or your family will be. So when you get that time with him, enjoy it. Talking about the **3) pride** you have for your son, right? "So much pride, but mostly thank God that he's okay."